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1. Goedkeuring verslag COWM d.d. 17/11/2022
Het verslag van de vergadering van de COWM d.d. 17/11/22 wordt goedgekeurd.

Goedkeuring Opmerking bij punt 7:
er werd een bord B23 geplaatst op het x kruispunt. Dit wordt aangepast in het verslag.

2. Opvolging vorige commissie
1. Plateau Molstraat

Het doel van de verkeersplateau was de snelheid te remmen tvv de kruising van de fietsers die uit de 
Hazelaarstraat komen en het fietspad langs de Molstraat op willen en omgekeerd.
Het snelheidsregime in de Molstraat is 50 km/u, thv de kruising wordt een passeersnelheid van 30 km/u 
nagestreefd.

Volgens 6.1.6.3. van het KB van 26 februari 2003 komen voor dergelijke plateau sinusvormige 
aanloopelementen van 1m20 lang en met een hoogteverschil van 12 cm in aanmerking voor zover die wegen 
niet gebruikt worden door lijnbussen en talrijke zware voertuigen. 
Ook moet de lengte van het bovenvlak van de plateau meer dan 5 m zijn. Dat is hier ruimschoots het geval.



Vanuit alle richtingen werden de hoogtepeilen gecontroleerd zoals hieronder op het plan aangeduid :



Op deze plaatsen werd de hoogte voor en op de drempel gemeten, op 1 plaats na 
was het hoogteverschil overal 12 cm. Op die ene plaats, komend van de Leenstraat 
aan de rechterkant was dat 12,5 mm. 

2. Kruispunt Vijfwegen

De telenet paddenstoel is door Telenet verplaatst tot tussen de verlichtingspaal en het verkeerslicht
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Verder in de Kachtemsestraat werden ook 2 telenet paddenstoelen 
verplaatst tot op de grens met de rooilijn
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Resultaat studie verkeerslichten vierkant groen 
Toelichting wordt ter zitting gegeven.

Aktename 1. Plateau Molstraat. 
Het plateau werd nagemeten en voldoet aan de wettelijke normen en regelgeving. De 
opmeting is aan de zitting toegevoegd.
Het plateau is gelegen in bebouwde kom (snelheid max. 50 km/u en wordt vertraagd 
naar drempelsnelheid 30 km/u. Dit is binnen de bebouwde kom geen enkel probleem.
De vraag wordt gesteld hoeveel de snelheidsovergang mag zijn. Hier gelden enkel regels 
buiten de bebouwde kom. Wanneer buiten de bebouwde kom een snelheidsbeperking 
wordt opgelegd, moet het eerste verkeersbord C43 aangekondigd worden door een 
gelijkaardig verkeersbord, aangevuld met een onderbord, indien het verschil tussen de 



maximale toegelaten snelheid en de opgelegde snelheidsbeperking meer dan 20 km/u 
bedraagt.
2. Kruispunt Vijfwegen
Foto’s zijn doorgestuurd naar Centrex: wanneer de verkeerslichten van de fietsers op 
groen staan mogen ze altijd naar iedere kant, behalve als ze van Ingelmunster komen, 
daar moet de fietser eigenlijk stoppen aan het tweede licht als het rood is. De lichten 
zouden verplaatst moeten worden. De boog mag blijven hangen omdat het herhaling is, 
de lichten aan de rechterkant zijn altijd rechtsgeldig. Er werd nog aangehaald dat de 
paddenstoelen van Telenet soms midden op het voetpad staan. Deze werden reeds 
aangepast op dit kruispunt.

Commissiepunten

3. Verkeerssituatie overweg Nederweg + kruispunt Prins Albertlaan/Mandelstraat
Algemene verkeerssituatie kruispunt met overweg Mandelstraat

Momenteel overal voorrang van rechts (Stuivenbergstraat, Nederweg, Prins Albertlaan en Mandelstraat).
De vraag komt om deze te wijzigen naar een STOP-streep ter hoogte van kruispunt Prins 
Albertlaan/Mandelstraat waarbij de ganse Mandelstraat voorrang zou hebben. 
Echter kan dit niet enkel langs de kant Prins Albertlaan maar moet ook langs de kant Nederweg. 

Verdere toelichting ter zitting door dienst mobiliteit en politie

Positief advies Momenteel overal voorrang van rechts (Stuivenbergstraat, Nederweg, Prins Albertlaan 
en Mandelstraat). De vraag kwam er van een burger om deze situatie te veranderen in 
de Prins Albertlaan. Het probleem zou zijn dat de mensen die van de Nederweg komen 
vaak het geduld niet hebben om voor de spoorweg te stoppen. Er worden heel wat 
voorstellen gedaan ter aanpassing, maar deze blijken uiteindelijk niet beter dan de 
bestaande toestand. De conclusie is om alles gewoon te laten zoals het is en de 
wegcode te volgen zoals het verplicht is.

4. Hogestraat: voorontwerp wegenis
Het studiebureau Sweco heeft rekening houdend met de resultaten van de participatie en de 
randvoorwaarden een aantal profielen uitgetekend voor de Hogestraat met hun bemerkingen. 
Ook de huidige ervaringen en suggesties van enkele stakeholders zoals de school/het rusthuis/de 
chiromeisjes tgo ’t Sok, en het Sok zelf werden aan de ontwerper meegegeven.

De randvoorwaarden meegegeven aan het studiebureau (met enkele opmerkingen) waren 
1. De Hogestraat maakt in de nieuwe vervoerregio deel van een kernnetwerk met een 

uurfrequentie in de spits. Daardoor zijn we gebonden aan de voorwaarden van De Lijn 
namelijk een rijwegbreedte van 5.8m excl. goten (6.4m met goten). 

Deze voorwaarde heeft als gevolg dat er nagenoeg over de volledige lengte geen 
voetpaden van 1m50 én fietspaden van 1m50 aangelegd kunnen worden.

2. Aanleg van volwaardige voetpaden (dwz met een breedte minstens 1m50) omwille van de 
aanwezigheid van een lagere school, een rusthuis, een sportcentrum en jeugdlokalen.

3. Parkeergelegenheid rond sportcentrum en jeugdlokalen (aantal behouden)
4. Geen noemenswaardige uitbreiding van de zone 30
5. Parkeergelegenheid voor de woningen zonder garages en aan de krantenwinkel

aan de huisnrs 69 tot 81 is er nood aan parkeerplaatsen, daar staan woningen zonder 
garages. 



6. Voorzien van fietsinfrastructuur omwille van de aanwezigheid van het huidig 
dubbelrichtingsfietspad.

Wat betreft het wegenisontwerp voor de Hogestraat werd zoveel als mogelijk rekening gehouden 
met de wensen van het bestuur en het participatietraject. Maar daarnaast werd ook aan de 
veiligheid gedacht. In sommige segmenten is de ruimte namelijk zeer beperkt om met alle 
voorwaarden rekening te houden (kruisen De Lijn, parkeerplaatsen, voetpaden…)

Bespreking verschillende zones : 
1. Segment tussen Kachtemsplein en 9de Liniestraat :

Probleem 1 : 



In dit gedeelte passeren bussen in beide richtingen (minimum wegbreedte 5,8m excl. goten) 
+ dienen ook parkeervakken voorzien te worden.
Er zit hier een chiro : deze gaan regelmatig naar buiten en betreden daarbij de openbare 
ruimte (dit maakt het des te belangrijker om een conform wegontwerp te voorzien).
Aan de andere zijde is ’t SOK gelegen dit betreft een sport- en ontmoetingscentrum – 
schoolgaande jeugd.
 
Met de huidige eisen : 5,8m wegbreedte + 2x0,3m goten + 2m parkeerstrook (eigenlijk al te 
smal..) = 8,4m
Dit maakt dat er slechts 0,6m aan elke wegzijde overblijft om een voetpad te voorzien 
(inclusief boordsteen) 

1. dit is absoluut een verkeersonveilig ontwerp!

Probleem 2 : de situatie zoals op vandaag met lange parkeerstroken zorgt ervoor dat er 
geen bussen kunnen kruisen. Om dit opnieuw op dergelijke manier aan te leggen zal niet 
aanvaard worden door de Lijn.



Oplossing : 
werken met een soort van hiaatzones in de vorm van parkeerplaatsen deels op de rijweg.
Keuze voor een klein gedeelte fietsstraat met aangepast wegprofiel en een middenstrook 
van een soort kleefkassei/betonstraatstenen  Dit creëert een zeer sterk remmend effect.

Door de parkeerplaatsen deels op de rijweg te plaatsen dienen voertuigen te wachten 
waardoor snelheid sterk afgeremd wordt.

Wanneer de huidige stroken in vakken verdeeld worden blijven er 2 gehandicaptenplaatsen aan ’t Sok en 2 
plaatsen tegenaan de Markt van Kachtem. 
De lange perkeerstrook is nu 33 m : dat zal nu wel voor 6 auto’s kunnen dienen, verdeeld in vakken zijn dat 5 
officiële plaatsen (nl met gerekend met 6 plaatsen : 2*5m + 4*6m = 34 m en dus 1 m te kort), deze strook 
wordt ingekort tot 22 m (2*5 + 2*6 = 22 m) of 4 parkeerplaatsen ifv de passage van de Lijnbus



2. Segment van de Hogestraat vanaf 9de Liniestraat richting Roeselare.

Aan de school/rusthuis is de aanleg van een voldoende breed voetpad nodig. Samen met de rijwegbreedte is 
de aanleg van een fietspad hier niet mogelijk. Zie hieronder het dwarsprofiel. Aan 1 kant is er dan nog een 
voetpad van 0,60 m breed en aan de overkant is er ook geen mogelijk van 1m50.

In een zone 30 is gemengd verkeer de richtlijn volgens het vademecum fietsvoorzieningen.
De aanleg van parkeerplaatsen tot juist voor de Pieter Pruimstraat is ook niet combineerbaar met een 
fietspad.

Op een zone van 380m na is geen ander profiel mogelijk . Daarom de keuze voor 1 gelijkaardig profiel. Dat 
zorgt ervoor dat het voor de gebruikers duidelijk is waar zij zich moeten begeven en vermijden we plotse 
manoeuvres. 

Het voorgesteld profiel is dat met een rijweg in asfalt, fietssuggestiestroken, een volwaardig voetpad en een 
brede groenzone aan 1 kant, parkeerstroken waar nodig en mogelijk onderbroken door plantvakken. 
Voor de voetpaden en parkeerstroken leggen we waterdoorlatende verhardingen en funderingen aan om 
water oppervlakkig te laten infiltreren via bovengrondse infiltratie.

Voor wat betreft het snelheidsregime wordt vanaf het rusthuis een zone 30 ingevoerd:
1. De Hogestraat ligt in een verblijfsgebied. Gezien geen fietspaden kunnen aangelegd 

worden, zal er gemengd verkeer zijn. Volgens het afwegingskader snelheid binnen de 
bebouwde kom wordt 30 km/u geadviseerd. Hier zijn geen aanwijzingen of factoren die 
een hogere snelheid doen overwegen.

2. Beter voor de oversteekbaarheid: aan beiden zijden van de weg zijn wijken gelegen. De 
bereikbaarheid van het centrum Kachtem en de rusthuis/schoolsite is op deze manier 
beter vanuit de wijken.

3. De tijdswinst om over een zone van 380 m mogelijk met 20 km/u sneller te kunnen rijden 
is heel beperkt (68,4 seconden). Daarbij komt nog het optrekken en afremmen bij dit 



manoeuvre met negatieve effecten voor milieu en geluid. Daarbij is het eenduidiger voor 
de weggebruiker.

Om de kruispunten te accentueren en de snelheid te remmen worden verkeersplateaus aangebracht.

Lange parkeerzones onderbroken door plantvakken worden aangebracht rond de garage tgo de Bessenstraat 
en tussen de nrs 81 en 73.

Waar er geen parkeerzone is, is er een brede groenzone (aan 1 kant van de weg).
Over de volledige projectzone wordt een volwaardig voetpad aan weerszijden aangelegd. 
Tussen de Pieter Pruimstraat tot net over de Kerkestukstraat komt er een bushalte met voldoende ruimte voor 
opstelplaatsen voor fietsen en een schuilhuisje. De andere bushalte is aan het rusthuis.

Tegenover de school wordt de asfaltvlakte onthard. 

Daarnaast wil de school zijn circulatie wijzigen door rond de parking van het rusthuis te rijden. 
Dit maakt dat er extra verkeer komt in het doodlopend straatje Hogestraat. Hierdoor wordt het punt met de 
voorrang van rechts nog gevaarlijker door meer autoverkeer erlangs te sturen. 
Ook wordt het signaal gegeven door de ‘kiss&ride’ zone op de parking dat het gemakkelijker is met de auto 
naar school te gaan want geen verkeersdrukte of opstopping meer in de schoolomgeving. 
De richting van deze circulatie is zeker belangrijk, ook met het oog op de trage weg die daar uitkomt.

Op het overleg met de school kwam ook de vraag van de school om doorgaand verkeer in de 
Hondsmertjesstraat onmogelijk te maken. Dit zou dan kunnen aan de doorsteek aan ’t Groentje waar nu de 
kasseiverharding ligt maar dat staat los van dit project.



4. 11-julistraat 
Daar wordt het profiel dat uitgewerkt werd door studiebureau Demey in het project van 
Demuynckswalbeek – herinrichting wijk Haverhof) doorgetrokken over de ganse 11 
julistraat (relatief smalle rijweg met versmallingen)

Donderdag 9 maart om 19u30 is er infovergadering waar het project aan de bewoners voorgesteld wordt.
Op die avond is er ook een vertegenwoordiger van Fluvius aanwezig die uitleg geeft over de aanpassing van 
de afvoeren van het regen- en afvalwater op privé. 
Ook het studiebureau die het ontwerp uitgewerkt heeft zal aanwezig zijn.

Aktename Binnen de vervoerregio Midwest maakte De Lijn een nieuw kern en aanvullend net 
(basisbereikbaarheid). De Hogestraat maakt hiervan deel uit en ligt dus op netwerk van 
De Lijn. De frequentie van de bus verhoogt er tot 1 keer per uur. De Lijn bepaalt er de 
breedte van de weg afhankelijk van de snelheid van de weg.
Men wil werken in de Hogestraat ter hoogte ’t Sok zoals het in Bellegem is momenteel, 
met een brede strook tussen de twee rijvakken en wel nog een parkeervak ter hoogte 
van ’t Sok. 
Er zullen verkeersborden komen aan ’t Sok om aan te tonen waar de parkeerstrook start 
en stopt. De straat wordt daar een deel fietsstraat en dat is nodig, want er zitten daar 
veel verenigingen er fietsen veel kinderen.
De kruispunten zijn nu verhoogd ingetekend en hier zal de voorrang aan rechtsregel 
gelden. De vraag wordt gesteld of deze maatregel door verkeersborden kan verduidelijkt 
worden. Dit zal onderzocht worden, technisch gezien zou dit alleen op het 
eerstvolgende kruispunt kunnen waar de voorrang wijzigt, dus voor kp Kruidenstraat. 
Fietsers worden er dan bijkomend attent op gemaakt dat ze voorrang van rechts moeten 
verlenen aan de voertuigen uit de Kruidenstraat.
Er werd al samengezeten met de basisschool van Kachtem en ze zullen hun 
circulatieplan aanpassen. De (groot)ouders moeten oprijden aan het rusthuis om de 
kindjes af te zetten en afrijden langs het rusthuis. Er zal ook een fietsstraatje komen via 
de Hondsmertjesstraat die aan de fietsenstalling stopt. De ontdubbeling van de riolering 
wordt meegenomen met de werken in de Hogestraat en de aanliggende straten. De 
parkeerstroken worden steeds waterdoorlatend aangelegd omdat het steeds zo moet 
gebeuren door de Blue Deal. Op het hele traject van aan het Kachtemseplein tot aan de 
Kruidenstraat werd uitgerekend dat er één of twee parkeerplaatsen minder zullen zijn. 
De herinrichting van het Kachtemsplein heeft niets te maken met de werken in de 
Hogestraat.
Op 9 maart is er een samenkomst met de buurtbewoners. Er zal geluisterd worden naar 



de gedachten en verzuchtingen van de bewoners. De gemeenteraadsleden hebben 
ondertussen de uitnodiging in hun mailbox ontvangen.
Het Haverhof gaat momenteel enorm vlug vooruit nadat er even problemen waren met 
de 9de Liniestraat en de riolering daar.
Het definitieve plan van de Hogestraat komt nog naar de commissie.

5. Vervoerregio De Lijn. Basisbereikbaarheid fase 1. Uitrol gepland vanaf 1/7/2023.

De uitrol van de basisbereikbaarheid is door De Lijn gefaseerd voorzien. Voor de stad Izegem betekent dit dat 
de aanpassingen aan het kern en aanvullend net vanaf 1/7/23 uitgerold worden.

Concrete wijzigingen:

5. Wijziging A:
Lijn 81 Roeselare – Izegem – Ingelmunster – Waregem wordt vervangen door een nieuwe 
lijn 11.
De nieuwe lijn 11 zal een 60’ frequentie hebben van ma tem za en een 120’ frequentie op 
zondag. Lijn 11 zal Emelgem bedienen.



6. Wijziging B:
Lijn 60 Roeselare – Kortrijk: aanpassing van de reisweg, bediening van Kachtem

7. Wijziging C: 
Marktbus wordt vanaf 1/7/23 stopgezet via De Lijn. De stad kan zelf een vervoerder naar 
keuze aanschrijven om deze ritten uit te voeren.

Aktename De nieuwe lijnvoering wordt toegelicht.
Er zijn twee grote wijzigingen: de lijn Waregem-Ingelmunster-Izegem wordt vervangen 
door lijn 11 waarbij Emelgem en Kachtem een buslijn krijgen. Je kan dus met de bus 
vanuit Emelgem en Kachtem naar het station van Izegem.
De tweede wijziging is dat lijn 60 Kortrijk-Roeselare van route verandert er bushaltes 
verdwijnen en veranderen. Het is tot op heden nog niet berekend hoe lang je op de bus 
zit van pakweg het station van Izegem naar het station van Roeselare of Kortrijk. De 
Belbus blijft rijden, maar de afgeschafte haltes worden niet meer bediend. De lijn naar 
Sint-Eloois-Winkel verdwijnt, al werd hard onderhandeld om die te behouden.
Vanaf 1 juli valt de marktbus niet meer onder de exploitatie van  De Lijn. De stad (dienst 



lokale economie) zoekt een oplossing om een nieuw systeem voor de marktbus uit te 
werken, maar dan misschien met de Bosmolens als uitgangspunt. In Emelgem en 
Kachtem zouden de marktbezoekers de reguliere buslijn kunnen nemen naar het 
Izegems station. De bewoners van de Bosmolens zullen via vervoer op maat het 
openbaar vervoer kunnen gebruiken.

6. Communicatie bereikbaarheidsplan
Toelichting ter zitting door Caroline.

Aktename Bedoeling om alle verschillende doelgroepen te voorzien van communicatie. In de week 
van 13 maart worden de brieven verstuurd naar de inwoners en bedrijven die in de zone 
liggen. Er volgt interne communicatie naar de medewerkers van de stad. Er komt een 
folder die bij iedere Izegemse burger zal gebust worden., In Izine komt alles ook nog 
eens aan bod. 
De aannemer die de signalisatie zal aanpassen is ook al flink aan het werk. Momenteel 
zijn de proefdrukken van de verkeersborden goedgekeurd en verwachten we tegen de 
week van 16 maart dat de voorbereidingen beginnen. 
De effectieve werken aan de brug starten op 3 april. 
De aannemer van de wegmarkeringen zal binnenkort starten met de voorbereidende 
werken: zo worden o.a. de fietslogootjes weggefreesd. 
De brug blijft tijdens de werken toegankelijk voor fietsen en voetgangers.
Het collegepunt van 13 februari wordt toegevoegd aan het verslag.

7. Bijkomende Punten Kurt Grymonprez
Verschillende punten aangereikt door commissielid Kurt Grymonprez.

Aktename 1. Stavaza parkeerproblematiek O.L Vrouwestraat
Kan deze problematiek vooruitgeschoven worden op het totale parkeerbeleidsplan? Of 
in ieder geval een oplossing gezocht voor de zomerproblematiek (zwembadbezoekers) 
start.
Dit wordt bekeken.
2. Stavaza opmaak parkeerplan
Begonnen met gerichte tellingen te doen in de zones waar er nu betalend parkeren, 
blauwe kaart of gratis parkeren is samen met de zones in het centrum die misschien 
zullen veranderen in de toekomst. Op de commissie van 11 mei zal het parkeerplan 
besproken worden. Dat is volgens Kurt Grymonprez te laat voor de Onze-Lieve-
Vrouwestraat, daar een maand later het buitenzwembad geopend wordt.
Een straat exclusief voor bewoners maken heeft nadelen. Overdag zal de straat leeg 
staan en zullen de aansluitende straten de overlast hebben. Blauwe zone 2 uren zal wel 
zorgen voor bewonerskaarten (60 euro per jaar) in de straat. Hiermee kunnen de mensen 
onder de huidige reglementering overal binnen de blauwe zone en betalende zone 
parkeren, behalve op de Grote Markt en de Marktstraat. Misschien komen er in de 
toekomst restricties op het gebruik van de bewonerskaart, alleen in de eigen straat en 
de aanpalende straten/parkings. In de meeste steden, zoals Kortrijk en Roeselare, is er 
op dit moment ook een restrictie per zone om een parkeerkaart te hebben. Vroeger was 
dit ook al zo in Izegem, maar dat is blijkbaar veranderd in de loop der jaren.
Conclusie: er wordt hard aan het parkeerbeleid gewerkt. Er wordt ook gekeken om het 
parkeerbeleid te laten begeleiden, maar dan kan het nog langer duren.
3. Bespreken opvolgingsplan voorrang van rechts fietsers. 
AWV gaat akkoord om enkele borden te plaatsen bij het nieuwe circulatieplan. Ze 
hebben enkele voorstellen voor de hoek van de Roeselaarsestraat en de Kruisstraat. 
Hun voorstel is om de middenstrook van het fietseiland te veranderen van strook en een 
strook te schilderen naar de fietsstrook in de Kruisstraat. Er wordt gevraagd om een 
specifiek bord te plaatsen zoals er vroeger hing, waarop vermeld staat dat de fietsers 
voorrang moeten geven. Hetzelfde aan het kruispunt Abelestraat-Mentenhoekstraat. Een 
officieel bord met geen voorrang wordt ook goed bevonden. De dienst mobiliteit zal aan 
firma Degrootte vragen wat de prijs bedraagt om de suggestiestrook in de Abelestraat 
weg te halen.
Ook het kruispunt Kortrijksestraat-Rozenlaan blijft een moeilijk punt. De auto’s uit de 
Kortrijksestraat moet er voorrang geven aan de wagens uit de Rozenlaan, maar de 
fietsers niet. Dit komt omdat het fietspad er doorloopt. Volgens de politie zijn er daar 
geen accidenten te melden en is de wegcode er duidelijk. Voorstel van de schepen om 
misschien eens enkele pagina’s in Izine te spenderen aan de wegcode.



8. Lijst procedures

9. Varia

1. Cijfers Blue Bike 2022
In 2022 weer herpakt in vergelijking met andere jaren. Veel Izegemnaren die een fiets 
gebruiken in Izegem.

2. Fiber to home van Proximus plan reeds uitgevoerde zones
De handleiding die de medewerkers van Proximus krijgen om de werfsignalisatie te 
plaatsen, wordt getoond.

3. Toelichting toolbox Proximus

Varia van de commissieleden:

1. Is het mogelijk dat de commissieleden de planning (plan) krijgen van de lopende en komende 
nutswerken op ons grondgebied ?
Het is moeilijk om te zeggen wanneer ze waar bezig zijn, bij de stadsdiensten zien ze dat ook maar 
week tot week. Al is het al goed dat de burgers weten dat er zone per zone wordt uitgewerkt.

2. Welke werken op het openbaar domein zijn gepland wanneer de werken aan de brug zullen 
plaatsgrijpen vanaf  3 april? Vooral de eventuele omleidingswegen.
Plateau Burgemeester Vandenbogaerdelaan en ontharding Meensestraat, Melkmarkt september en 
Proximus. Oude Parfait in de Roeselaarsestraat wordt ook gesloopt, net op het kruispunt met de 
Ommegangstraat.

3. Is de situatie Vijfwegen al uitgeklaard. Welke resultaten zijn er op vandaag van de gesprekken bij 
centrex en bij het studiebureau die alles heeft uitgetekend voor de stad? (Verslag commissie 17 nov 
21)
Besproken en uitgeklaard.

4. Wanneer worden de borden bijgeplaatst in de Burgemeester Vandenbogaerdelaan zoals beloofd 
in de commissie van 17 nov 21.
De borden staan er.

5. Wanneer wordt de verzakking in de Kokelarestraat aangepakt? Op vandaag een gevaarlijk punt 
voor zowel voetgangers, fietsers als automobilisten.
Ockier zal de werken aanpakken.

6. Kan er nog eens een sensibiliseringscampagne komen voor het gebruik van de fietstunnels (vooral 
Meensesteenweg)
Er zouden nog veel fietsers over rotonde N36 en de Meensesteenweg rijden. De cijfers van de 
fietsteller in de tunnel blijven wel stijgen. Er zal toch nog sensibilisering komen, bijvoorbeeld via 
Smartschool en/of scholenoverleg.

7. Extra punt Kurt Grymonprez: over bord garageweg Kouterweg: de betrokken persoon en Nadia 
Staes hebben antwoord gekregen.

Aktename

De verslaggever, 
Klaas Allosserie


